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Abstract (en)
The invention relates to a show-case/counter equipped with a glazed part (2) and in which are displayed cold or defrozen products. According to
the invention, the single glazing (5) with which the show-case is equipped is provided with a reduced emissivity layer on the cold side and equipped
with current supply strips (11, 12; 13, 14) making it possible to heat a part of the layer by Joule effect. The invention also proposes the process for
manufacturing the glazing. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne une vitrine-comptoir équipée d'une partie vitrée (2) et dans laquelle sont exposés des produits froids ou congelés. Selon
l'invention, le vitrage simple (5) qui équipe la vitrine est pourvu d'une couche à émissivité réduite du côté froid et équipé de bandes d'amenée de
courant (11, 12 ; 13, 14 ) permettant de chauffer une partie de la couche par effet Joule. L'invention propose également le procédé de fabrication du
vitrage. <IMAGE>
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